

Installation Instruction

LED Surface Discus

Applicable models:
RGD-HS/VERS
7",9", 12", 16"

- Ensure power is turned OFF at the circuit breaker before installation, maintenance, or removal.
- Wiring must comply with NEC and local electrical codes. Ensure the fixture is properly grounded.
- Use only UL or IEC-approved wire for input/output connections.
- Ensure input voltage matches the luminaire label. Incorrect voltage may void the warranty.
- Wear gloves during installation to prevent injury and avoid contact with sharp edges.
- Do not install in areas with combustible vapours or gases.
- Do not block the fixture’s ventilation. Obstruction may cause overheating and reduce the fixture’s lifespan.
- Ensure proper polarity before connecting LED wires.
- Installation by a licensed electrician is recommended.

WARNING: To reduce the risk of personal injury or property damage from fire, electrical shock, abrasions, burns and all other hazards, read all provided warnings and follow installation instructions. This product should be installed, inspected and maintained by a qualified electrician. Installation of luminaire must be in accordance with NEC and local code requirements.

PACKAGE CONTENTS

Size: 7" / 9" / 12" / 16"

- 1.Unpack the LED panel. If it has a CCT (Correlated Colour Temperature) selector switch, set it to your desired temperature (2700K–5000K). Do not adjust the CCT after powering on.
- 2.Turn off the power at the breaker. Secure the mounting bracket to the junction box using the provided screws.
- 3.Connect house wires to fixture wires using wire connectors: - Black (Line) to Black - White (Neutral) to White Bare/Green (Ground) to Ground wire

- 4.Push connected wires into the junction box. Align the fixture with the mounting bracket using the alignment indicator, and rotate the fixture clockwise to secure it.
- 5.Restore power and test the fixture. Installation is complete if the light operates normally.

Instruction d’installation

Disque DEL en surface

Modèles applicables :
RGD-HS/VERS
7 po, 9 po, 12 po, 16 po

- Assurez-vous que l’alimentation est coupée au disjoncteur avant l’installation, l’entretien ou le retrait.
- Le câblage doit être conforme au Code électrique national (NEC) et aux codes électriques locaux. Assurez-vous que le luminaire est correctement mis à la terre.
- Utilisez uniquement du fil homologué UL ou IEC pour les connexions d’entrée/sortie.
- Assurez-vous que la tension d’entrée correspond à celle indiquée sur l’étiquette du luminaire. Une tension incorrecte pourrait annuler la garantie.
- Portez des gants pendant l’installation pour éviter les blessures et tout contact avec des bords tranchants.
- Ne pas installer dans des endroits contenant des vapeurs ou gaz inflammables.
- Ne bloquez pas la ventilation du luminaire. Une obstruction peut provoquer une surchauffe et réduire la durée de vie du produit.
- Assurez-vous de respecter la polarité avant de brancher les fils DEL.
- L’installation par un électricien qualifié est recommandée.

AVERTISSEMENT: Pour réduire les risques de blessures ou de dommages matériels causés par un incendie, un choc électrique, une abrasion, des brûlures ou tout autre danger, lisez tous les avertissements fournis et suivez les instructions d’installation. Ce produit doit être installé, inspecté et entretenu par un électricien qualifié. L’installation du luminaire doit être conforme au NEC et aux règlements locaux.

PACKAGE CONTENTS

Taille : 7 po / 9 po / 12 po / 16 po

INSTRUCTIONS D’INSTALLATION

- 1.Déballage : Sortez le panneau DEL de son emballage. S’il est muni d’un interrupteur de sélection CCT (température de couleur corrélée), réglez-le à la température désirée (2700K – 5000K). Ne changez pas la CCT une fois l’alimentation mise.
- 2.Coupure de courant : Coupez l’alimentation au disjoncteur. Fixez le support de montage à la boîte de jonction à l’aide des vis fournies.
- 3.Raccordement des fils :Du panneau au câblage de la maison : Noir (Ligne) au noir, Blanc (Neutre) au blanc, Vert ou cuivre nu (Mise à la terre) au fil de mise à la terre. Utilisez les serre-fils fournis pour sécuriser les connexions.

- 4.Fixation : Insérez les fils connectés dans la boîte de jonction. Alignez le luminaire avec le support de montage à l’aide de l’indicateur d’alignement, puis tournez-le dans le sens horaire pour le fixer.
- 5.Mise à l’essai : Rétablissez l’alimentation et vérifiez le fonctionnement. L’installation est terminée si la lumière fonctionne normalement.